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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2022/23:170 Swedavias upphandling av röntgenutrustning

Att det statliga bolaget Swedavia upphandlat screeningutrustning från 
det kinesiska bolaget Nuctech kallade Moderaternas dåvarande trafikpolitiska 
talesperson Maria Stockhaus i februari 2022 för ”en säkerhetsskandal”. Även 
Kristdemokraternas försvarspolitiske talesperson Mikael Oscarsson var 
”förvånad och chockad” över upphandlingen.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga finansminister Elisabeth Svantesson:

 

Kommer regeringen att stoppa Swedavias upphandling av nya röntgenmaskiner 
på Arlanda?

………………………………………

Marianne Fundahn (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2022-12-15
Besvaras senast
2022-12-21 kl. 12.00


